
Dominika   Plochová   
Oddíl   OB   Kotlářka   
Kandidátka   do   Výkonného   výboru   ČSOS   

  
  

  
Orientačnímu  běhu  se  věnuji  od  roku  1994,  od  roku  2000  jezdím  i              
LOB,  jsem  trenérem  mládeže  a  vedu  Oddíl  OB  Kotlářka.  Jsem  ve             
výboru  Pražské  oblasti  a  Pražského  krajského  svazu.  Po          
sedmadvaceti  letech  v  OB  jsem  připravena  kandidovat  do          
Výkonného   výboru   ČSOS.   

    
Působení   v   OB   

  
Celý  můj  orienťácký  život  je  spjatý  s  pražskou  Kotlářkou,  a  věřím,             
že  se  oddíl  za  šest  let  mého  předsednictví  posunul  dál  -  zejména  v               
oblasti  finanční  stability,  růstu  členské  základny  a  péče  o  ni,            

tréninku   či   kapacit   pro   pořádání   závodů.     
Dlouhodobě  se  věnuji  práci  s  mládeží  na  oddílové  i  oblastní  úrovni.  Jako  stavitelka  tratí,  rozhodčí  či                  
ředitelka  jsem  se  podílela  na  řadě  závodů  pořádaných  naším  oddílem.  Cenné  zkušenosti  jsem  získala                
i   při   pořádání   SP   v   Praze   v   roce   2018.     

  
Pracovní   zkušenosti   

  
Mé  dosavadní  orienťácké  zkušenosti  dobře  doplňují  i  ty  pracovní.  Více  jak  deset  let  se  pohybuji  v                  
prostředí  neziskových  organizací  s  humanitárním,  rozvojovým  a  vzdělávacím  zaměřením  (Člověk  v             
tísni,  Učitel  naživo)  na  provozně-procesních  pozicích  v  ČR  i  v  zahraničí  (2012  Irák).  Zkušenosti  s                 
projektovým   řízením   lze   v   orienťáku   velmi   dobře   uplatnit   -   ve   funkcionářské   práci   i   při   pořádání.   

  
  

Věřím,  že  řetěz  je  právě  tak  silný  jako  jeho  nejslabší  článek,  a  tak  je                
mým  záměrem,  aby  se  rozdíly  v  síle  jednotlivých  oblastí  a  oddílů             
našeho  svazu  nezvětšovaly,  ale  právě  naopak.  Kvituji  zvětšující  se           
členskou  základnu,  zároveň  jsem  si  vědoma  toho,  že  spolu  s  tím             
přichází  i  potřeba  rozvoje  kapacit  a  aktivit,  tak  aby  to  pro  náš              
sport  bylo  nadále  únosné,  na  čemž  budu  ráda  pracovat.  Jednou  z             
mých   priorit   je   práce   s   mládeží.     

  
Vypůjčím-li  si  heslo  svého  zaměstnavatele,  přála  bych  si,  aby           
nejlepším   klubem   pro   každého   byl   ten   nejbližší.   

  
  


